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Protokół nr 3/2024 
z kontroli przeprowadzonej przez Komisj ę Rewizyjn ą Rady Gminy Mszana  

w Szkole Podstawowej w Mszanie, w dniu 20 sierpnia 2024 r. 
 

Komisja przeprowadziła kontrolę w dniu 20 sierpnia 2024 r., w siedzibie Szkoły Podstawowej 

im. św. Kazimierza w Mszanie, w godzinach 9.00 – 11.45. 

Kontrola prowadzona przez: 

1. Szotek Wioleta – Przewodnicząca Komisji 

2. Kotula Marek – Wiceprzewodniczący Komisji 

3. Antończyk Paulina – Członek Komisji 

4. Gonsior Piotr – Członek Komisji 

5. Kuczera Piotr – Członek Komisji 

6. Berger Sebastian – Członek Komisji. 

Listy obecności radnych i pozostałych uczestników stanowią załączniki nr 1 i 2 do protokołu. 

Na podstawie upoważnienia nr 6/2024 z dnia 20 sierpnia 2024 r. wydanego przez 

Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Mszana. 

Przedmiot kontroli: 
Kontrola dokumentacji finansowej Szkoły Podstawowej w Mszanie za lata 2022-2023. 

 

Informacji i wyjaśnień udzielali przedstawiciele jednostki kontrolowanej: 

− Dorota Pukowiec – Dyrektor Szkoły Podstawowej w Mszanie 

− Monika Puda – Główna Księgowa 

 

1. Członkowie Komisji Rewizyjnej zapoznali się z protokołem z poprzedniej kontroli Komisji 

Rewizyjnej w szkole, w którym nie wniesiono uwag. 

 

2. W szkole zatrudnionych jest 35 nauczycieli, 5 sprzątaczek, 3 kucharki, 2 woźnych, 3 

pracowników administracji, 10 osób obsługi. Inspektor ochrony danych osobowych pełni 

usługi na podstawie odrębnej umowy.  

Statut szkoły w ostatnim czasie nie był zmieniany. Aktualizacja statutu zostanie dokonana w I 

półroczu nowego roku szkolnego. Co roku Rada Pedagogiczna zatwierdza Plan działalności 

szkoły. Placówka nie posiada wieloletniej strategii. Funkcjonuje system pomocy 

psychologicznej, działalność odbywa się na podstawie zatwierdzonego arkusza 

organizacyjnego. 

 

3. Szkoła prowadziła wynajem sali gimnastycznej po godzinach zajęć w okresie przed 

pandemią. Obecnie nie jest to realizowane. Jak wyjaśnia dyrekcja: dochody z wynajmu nie 

były wysokie, natomiast ryzyko uszkodzenia mienia oraz koszty zużycia wody i elektryczności 

są wysokie i przy niewielkich kwotach wynajmu mogą być nieopłacalne.  

 

4. Komisja zapoznała się z fakturami za wydatki poniesione w latach 2022 – 2023.  Nie 

wniesiono uwag. Wydatkowanie środków Komisja uznaje za prawidłowe. 

 

5. Komisja zapoznała się z Protokołem nr 1/B/2022 z okresowej kontroli rocznej i 

pięcioletniej stanu technicznego obiektu budowlanego, protokołami z przeglądów instalacji 

przeciwpożarowej, przewodów kominowych, instalacji elektrycznej i gazowej.  
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Komisja stwierdza, że kontrole przez osoby uprawnione zostały przeprowadzone zgodnie z 

wymaganiami. 

 

6. Komisja zapoznała się z informacją o pozyskanych środkach zewnętrznych na doposażenie 

placówki. W latach 2019-2023 pozyskano 245.370 złotych z Fundacji JSW, które 

przeznaczono na: 

− utworzenie biblioteki multimedialnej, 

− zakup komputerów i wyposażenie pracowni komputerowej, 

− wyposażenie sali fizycznej, 

− remont i wyposażenie świetlicy szkolnej, 

− doposażenie sali gimnastycznej, zakup drobnego sprzętu, 

− zajęcia teatralne i wyposażenie dla Koła Teatralnego, 

− zakup pomocy dydaktycznych do kreatywnego wspierania uczniów ze specjalnymi 

potrzebami edukacyjnymi, 

− zakup monitora multimedialnego, 

− wyposażenie kuchni, 

− wyposażenie gabinetu psychologa, 

− zajęcia z gimnastyki korekcyjnej. 

Szkoła pozyskała ponadto 97.100 zł z projektu „Laboratoria przyszłości”. Zaangażowanie 

dyrekcji i personelu szkoły w pozyskiwanie środków zewnętrznych Komisja ocenia bardzo 

wysoko. 

 

7. Stan techniczny budynku: 

W 2018 roku budynek przeszedł kompleksową termomodernizację, w związku z czym 

dyrekcja nie zgłasza potrzeb większych remontów lub konieczności nowego wyposażenia. 

Problemy z wilgocią pojawiają się w suterenie – przy gruncie odpadają tynki, pomieszczenia 

muszą być monitorowane i w razie konieczności osuszane.  

Na pytania, czy jest prowadzony bilans kosztów utrzymania obiektu, Dyrektor odpowiedziała 

– szkoła przygotowuje plany i sprawozdania finansowe oraz bilanse. W sprawie 

monitorowania zużycia energii Dyrektor odpowiedziała – zużycie energii jest na stałym 

poziomie, a nawet spadło po wprowadzonych zmianach, jak np. zamontowanie 

energooszczędnego oświetlenia. Po termomodernizacji jest zimą znacznie cieplej w 

pomieszczeniach, w których wcześniej było zimno. 

 

Członkowie Komisji skontrolowali stan techniczny wybranych pomieszczeń oraz terenu 

wokół szkoły i wnieśli uwagi: 

− bardzo zły wjazd od strony drogi na teren szkoły, 

− brak miejsc parkingowych dla osób niepełnosprawnych na dolnym parkingu; brak 

możliwości dojazdu do miejsc parkingowych dla osób niepełnosprawnych pod 

szkołą, w związku ze znakiem „zakaz wjazdu”, 

− brak pełnego ogrodzenia wokół szkoły – nie zamontowane brakujące przęsło 

ogrodzenia, 

− przenikanie wilgoci do pomieszczeń w suterenie, 

− wg projektu miała być zabudowana balustrada ze stali nierdzewnej na wysokość 1,1 

metra, a na ścianie miał być pochwyt ze stali nierdzewnej – należy sprawdzić  

zgodność projektów i umów ze stanem faktycznym, 

− konieczność uzupełnienia wyposażenia kuchni. 
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Wnioski pokontrolne: 

1. Komisja stwierdza bardzo duże zaangażowanie ze strony dyrekcji w 

organizację i doposażanie szkoły – bardzo dobrze wyposażona pracownia 

komputerowa, pięknie wyposażona pracownia językowa i inne pracownie  

i wnioskuje o przyznanie nagrody finansowej dla Dyrektora Szkoły 

Podstawowej w Mszanie, Pani Doroty Pukowiec, w uznaniu za zaangażowanie 

w gospodarne zarządzanie i właściwe kierunki rozwoju szkoły. 

2. Po zapoznaniu się ze stanem technicznym obiektu, Komisja wnioskuje o 

przeprowadzenie wizji inspektora budowlanego w celu określenia przyczyn 

zaistniałego zjawiska – przechodzenia wilgoci przez mury (załączona 

dokumentacja fotograficzna) oraz o odpowiedź na piśmie inspektora, co jest 

przyczyną ich powstawania. 

3. Natychmiastowe odtworzenie ogrodzenia w części wschodniej, gdzie brakuje 

przęsła – odpowiedź inspektora budowlanego z Urzędu Gminy, dlaczego od 

2019 roku nie zostało to wykonane. 

4. Poprawa wjazdu do szkoły wraz z zabudową bramy, która ograniczy wjazd na 

teren szkoły osób niepowołanych oraz budowa nowych parkingów. 

5. Montaż pod znakiem zakazu wjazdu tabliczki „z wyłączeniem osób 

niepełnosprawnych”. 

6. Wymiana bramy wejściowej na boisko wielofunkcyjne. 

7. Wymiana taboretu kuchennego. 

 

Dodatkowe spostrzeżenia Komisji: 

Odnośnie realizacji projektu termomodernizacji - ograniczenie zużycia energii i niskiej emisji 

budynków Zespołu Szkół w Mszanie wraz z przebudową, na podstawie projektu wykonanego 

przez firmę Archidom w marcu 2017 roku – należy przeprowadzić kontrolę wykonania 

termomodernizacji oraz remontu przeprowadzonego w jednostce pod kątem 

zgodności projektów i umów ze stanem faktycznym. 

 

Na tym protokół zakończono. Protokół sporządzono w dwóch jednobrzmiących 

egzemplarzach. 

 

Protokół podpisali: 

Członkowie Komisji: 

Szotek Wioleta – Przewodnicząca Komisji 

Kotula Marek – Wiceprzewodniczący Komisji 
Antończyk Paulina – Członek Komisji 
Gonsior Piotr – Członek Komisji 
Kuczera Piotr – Członek Komisji 

Berger Sebastian – Członek Komisji. 

Przedstawiciel jednostki kontrolowanej: 

Dorota Pukowiec – Dyrektor Szkoły Podstawowej w Mszanie  


